
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 2 / 2024 06. 02. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Prášil Vladimír, Kuglerová Hana, Ing., Hainc Rostislav, Bc. Ing., Šimek Roman, Ing.,
Lenertová Dagmar, Hejlová Hollarová Martina, Helekal Pavel, Žáčková Věra, Bc.,
Lochmanová Gabriela, Mgr.

Hosté: zástupci MPO, manželé Hildebrandtovi, paní Bergmannová, manželé Zatloukalovi, paní
Ženožičková, paní Pěnčíková, paní Žáková, pan Spurný, pan Běhal

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Zahájení a schválení programu, prezence členů a hostů, vystoupení zástupců MPO a PČR, požadavky občanů,
kontrola plnění úkolů, došlá pošta, jednání KMČ, příští jednání a závěr.

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program schůze.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Pan Hainc vznnesl na zástupce MPO požadavek na získání naměřených dat z radaru v ulici Vítězství. 

3 Vystoupení hostů
paní Hildebrandtová se přišla informovat ohledně cyklostezky - viz požadavky. Dále si stěžovala na
nedostatečnou činnost pracovníka TSMO. Předseda komise sdělil, že pro Droždín je určen pracovník s
kapacitou 1,5dne týdně - požádáme o zvýšení počtu dnů.
paní Bergmannová - viz požadavky
pan Zatloukal - v ulici Jesenická žádá o ořez keře, který zasahuje do silnice z parcely č.687. Je tam vysoký keř,
dále viz požadavky. 
paní Ženožičková - stěžovala si na volné pobíhání psů a psí exkrementy, které majitelé neodstraňují. Ostatní viz
požadavky.
paní Pěnčíková - viz požadavky 
paní Žáková - viz požadavky 
pan Spurný pozval spoluobčany na ples Sportovního klubu Droždín, který se koná 17.2. v hospodě U Šisků.
Požádal KMČ o finanční příspěvek pro Sportovní klub Droždín. Dále žádá ořez v ulici Ke Stromkům od bytovek
směr nahoru roste to přes plot, sype se to dolů. Dále Dolní Úlehla směr dolů pokusit se požádat o prořez
soukromé vlastníky. Vlastníky se pokusí oslovit paní Lenertová.
pan Běhal - poděkoval za tříkrálovou sbírku, které se i přes nepřízeň počasí koledníci obětavě ujali.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Zimní údržba - V realizaci
Dopravní značení 19t + Adamovka před domem Gagarinova 104/1, Droždín - odstranění - ing.Lukáš Klevar:
"Stávající dopravní značení je zcela v souladu TP, ODUR tedy stávající DZ odstraňovat nebude. Vzhledem ke
skutečnosti, že se jedná o silnici ve správě SSOK, ODUR tento požadavek s nimi projednal a SSOK doplní DZ
již od Samotišek a Bukovan."
Podnět KMČ na opravu poškozené komunikace na pozemku p.č. 708 v kú. Droždín - Předáno
Podnět pro práci pracovníka TSMO určeného pro Droždín - Předáno
Veř.projednání - ulice Horní Úlehla - Předáno
Nové kontejnery na olej a kov - Předáno
Parkování imobilních občanů Droždína na Sv.Kopečku: ing.Lukáš Klevar, ODUR: "Odbor dopravy a územního



rozvoje k dané problematice několikrát vyjádřil. Na konci roku proběhlo na odboru dopravy a územního rozvoje
jednání za účasti KMČ Svatý Kopeček, kde byl dohodnut návrh možného řešení. Následně dojde k realizaci
projektu úpravy dopravního značení, který odsouhlasí sama KMČ. Po té dojde k standartnímu řízení o stanovení
dopravního značení."
Žádost o ořez a průklest zanedbaných cest - Předáno
Přístup k wifi - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 12/2023 ze dne 01. 11. 2023: Instalace opraveného retardéru - Před uzavřením
Zápis č. 13/2023 ze dne 06. 12. 2023: Přehodncení úprav druhové výsadby - Předáno
Zápis č. 13/2023 ze dne 06. 12. 2023: Prošetření prováděných úprav na parcele č.335/1 - mgr.Ludmila
Marková:"Stavební úřad k věci zjistil, že se nejedná o terénní úpravy. V řešeném místě je povoleno zřízení
sjezdu. V současné době probíhají realizační stavební práce za účelem vybudování povoleného sjezdu. Po
dokončení sjezdu bude sousední pozemek uveden do konfigurace a stavu před realizací sjezdu."

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
KMČ vyčleňuje příspěvek na organizaci hodů ve výši 26000,- kč.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.1 Gregorák
Předseda komise informoval o zadané studii na lokalitu Gregorák a o prořezu, který v dané lokalitě proběhl. V
dalších letech se komise zavazuje investovat do této lokality z rozpočtu estetizace podle navržené studie.

Usnesení:
KMČ se zavazuje, že do konce volebního období investuje každý rok minimálně polovinu z rozpočtu estetizace
do lokality Gregorák.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.2 Hasičský plácek a workoutové hřiště
Předseda komise informoval ohledně situace a investičních aktivitách na hasičském plácku. V současné době
se dokončuje stavba  hasičské boudy. KMČ instaluje v této lokalitě 2ks laviček. Stará bouda bude hasiči
odstraněna po kolaudaci nové boudy a přestěhování věcí. Hasičská bouda bude majetkem hasičů, ale prostor
pod pergolou a veškeré další zázemí bude sloužit všem obyvatelům Droždína, především návštěvníkům
dětského a workoutového hříště.
Komise hlasováním prostřednistvím e-mailu odsouhlasila realizaci workoutového hřiště, které bude umístěno
vedle dětského hřiště.

5.3 Úprava lesíku na ul. Bukovanská pč. 475a 476 v kú. Droždín
Pan Šimek informoval o vyznačení probírky v dané lokalitě. Do konce března by toto měly Lesy města
Olomouced, a.s. zrealizovat.

5.4 Kontrola plnění úkolů
Prošetření budování trailové trasy v lese na parcele 1336/1 - dle pana Haince se v dané lokalitě nebuduje nic
nového. Počkáme, jak se bude situace vyvíjet.
Pan Šimek byl pověřen vykomunikováním podrobností ohledně sdělení MMOl k záboru městského pozemku
parc. č. 578 v k. ú. Droždín, obec Olomouc, ze strany majitelů pozemku parc. č. 602/1 - úkol trvá
Drobné opravy komunikací - úkol trvá. Ne všichni členové dosud seznam dodali. Seznam bude odeslán
e-mailem všem členům včetně podrobné lokalizace poškozených míst.

5.5 Opravy chodníků
Předseda komise pan Prášil informoval, že naše místní část Droždín byla pro letošní rok vybrána jako jedna ze
sedmi místních částí města Olomouce na rozšířenou opravu chodníků. Jedná se o část chodníku v ulici U
Cihelny od č.o.2 po č.o.14. Předpokládaná cena opravy je 506.000,-Kč

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Cyklostezka - výkup pozemků, aktuální stav realizace

Paní Hildebrandtová a další občané Droždína požadují informace ohledně aktuálního stavu realizace
cyklostezky a s tím spojeného výkupu pozemků.



2 Pracovník TSMO

Žádáme o navýšení počtu dnů pro práci pracovníka TSMO v Droždíně. Jeden a půl dne týdně je nedostatečný.

3 Oprava účelové komunikace Na Kopci

Paní Bergmannová požaduje opravu účelové komunikace v ulici Na Kopci na parcele č. 577/1 

4 Ořez keřů na parcele č. 542/3

Paní Bergmannová žádá o ořez keřů na parcele č.543/3

5 Instalace městského rozhlasu

Paní Bergmannová žádá o instalaci městského rozhlasu v ulici Na Kopci (parc.číslo 577/1).

6 Prověření zajištění odvodu dešťových vod z parcel č.686 a 687

Žádáme o prověření odvodu dešťové vody z parcel č.686 a 687. Z těchto parcel vytéká na silnici (ulice
Jesenická) velké množství vody.

7 Ořez břízy par.č.335/1

Paní Ženožičková žádá o ořez břízy rostoucí v dolní části parcely č. 335/1.

8 Vyčištění silnice U Cihelny po dopravní nehodě

V ulici U cihelny došlo v uplynulých dnech k dopr.nehodě, po které zůstala silnice znečištěná olejem. Prosíme o
její vyčištění.

9 Přechod pro chodce v ulici U Cihelny poblíž autobusové zastávky "U Cihelny"

Paní Ženožičková a paní Žáková žádají informace v jaké fázi je realizace nového přechodu pro chodce.

10 Zjištění vlastníka opěrné zídky v ulici Na Příhonu

Požadujeme majetkoprávní odbor o určení vlastníka opěrné zdi v ulici Na Příhonu, viz přiložený obrázek.
Opěrná zídka je ve šatném tech.stavu, nikdo neví, kdo ji postavil a komu patří. 

11 Přechod pro chodce na ulici Pplk.Sochora

Paní Žáková žádá o osvětlení dočasného přechodu pro chodce na ulic Pplk.Sochora.

12 Úsekové měření - ulice U Cihelny směr Bystrovany-Samotišky

Paní Žáková žádá o instalaci úsekového měření v ulici U Cihelny, kde je omezená rychlost na 30km/h. 

13 Kontrola vozidel nad 19tun

Na základě opětovných stížností občanů požadujeme častější kontrolu průjezdu vozidel nad 19tun ulicí U
Cihelny a Pplk.Sochora.

8 Obecné informace

8.1 Výzva občanům
Žádáme občany, aby respektovali zákaz krmení koní a neohrožovali tak jejich zdraví!

8.2 Obecné
Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod a ukončeno ve 20:45 hodin. Příští řádné veřejné jednání KMČ proběhne
6.3.2024 od 18:00 hodin v areálu MŠ v místnosti detašovaného pracoviště MMOL na ulici Gagarinova 17a.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 2 / 2024

Datum schválení zápisu: 08. 02. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Prášil Vladimír

Zapsal/a:
Lochmanová Gabriela, Mgr.

Ověřil/a:
Šimek Roman, Ing.


